



## Referat fra bestyrelsesmødet 14. februar 2024

### Tingbjerg Forum kl.18

Dagsorden:

- 1.) Ordstyrer: Mohamed
- 2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde - januar
- 3.) Meddelelser
- 4.) møder/kommunikation med driften
- 5.) kræmmermarked kontanter, hvad skal vi bruge dem til
- 6.) Afdelingsmødets afvikling
- 7.) underskrift af regnskaber
- 8.) Godkendelse af parkering
- 9.) Kassererens meddelelser
- 10.) Meddelelser fra nedsatte udvalg: - Selskabslokaleudvalg
  - Grønne områder
  - Parkeringsudvalg
  - Legepladsudvalg
  - Vaskeriudvalg
  - Arrangement og Aktivitetsudvalg
  - Solcelleudvalg
  - IT-udvalg
  - Følgegruppe (2-5)
  - Arbejdsgruppe vedr. badeværelser og stigestreng (afd. 1)
  - kommunikationsudvalg
- 11.) Nyt fra Bydelsforeningen
- 12.) Evt.

**Ad. 1**        **Ordstyrer**  
Mohamed

**Ad.2.**        **Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde – januar**  
Referatet blev godkendt

**Ad. 3**        **Meddelelser**

**Møde med You see**

Der afholdes møde den 28. februar kl. 18

Mødet handler blandt andet om antallet af ikke etnisk danske kanaler, som er blevet færre.

## **Hofor**

Der skal anlægges nye kloaker og separation af spildevand og regnvand. Det bliver kostbart og det kommer til at påvirke busdriften i rigtig lang tid. Pernille laver udkast til et kort hørings svar.

## **Møde med Leon og Jack**

Vedr. økonomi og opfølgning på markvandring. Den 20.2.2024

## **Blokudvalg i afdeling 4**

De krav der stilles til blokudvalg, ønskede de interesserede beboere ikke at honorere.

### **Ad. 4 Samarbejde med driften.**

Præcisering og diskussion af hvad bestyrelsen har indflydelse på. Vi går i gang med servicekonceptarbejdet i april.

### **Ad. 5 Midler fra Kræmmermarked.**

Bruges til bl.a. møder

### **Ad.6. Afdelingsmødets afvikling**

Der oprettes et underudvalg i forbindelse med afdelingsmødets afvikling, som består af Tania, Katharina og Olav (kommunikationsudvalget)

### **Ad. 7 Regnskaberne underskrives**

Regnskaberne er underskrevet og sendt.

### **Ad. 8 Nedsatte udvalg Parkering**

Listen blev uddybet men blev herefter enstemmigt vedtaget. Det blev besluttet at der skal være 3 timers "gratis" parkering. På tale at lave klistermærker/postkort, hvor der gøres opmærksom på, at man skal huske at registrere sin parkering. Kommunikationsudvalget skal kigge på kommunikationen vedr. parkeringsordningen. SAB får en del af P- afgifterne. Jack skal undersøge til næste møde, hvor meget.

## **Selskabslokaleudvalg**

Ny støvsuger. Den gamle er gået i udu. Anlægget er ved at være på plads igen. Der skal købes 2 dryp/opvaskebakker. (Der er givet besked til Jette)

## **Legepladsudvalg**

Der blev glemt en legeplads i afdeling 3. Der er behov for – på grund af byudviklingen – at flytte legeplads/udstyr fra afdeling 1. Pernille undersøger med Jack, hvordan det kan lade sig gøre.

### **Vaskeriudvalg**

Der har været afholdt et møde med Nortec.

Priserne stiger med 19-25 øre

Der arbejdes stadig med vaskerilav, så man i fællesskab kan få nogle gode velfungerende vaskerier. Katharina laver et oplæg.

Papirautomat sat op i Vaskeri på Ruten. Da det er tale om et pilotprojekt, hvor man skal høste erfaringer, betales automaten af alle afdelinger.

### **Solcelleudvalg**

Boligforeningernes dag den 2. marts 2024

Tania opfordrede så mange som muligt til at deltage.

### **Følgegruppe 2-5**

Når der udsendes breve til beboerne i afdeling 2-5, skal bestyrelsesmedlemmerne i afdeling 1 så vidt mulig også have.

De bestyrelsesmedlemmerne som sidder i følgegruppen, skal sørge for at orientere de øvrige bestyrelsesmedlemmer pr. mail, på den måde er alle bestyrelsesmedlemmer uanset hvilken afdeling de bor i. Og så ved alle, hvornår der er sendt skrivelser ud til beboerne.

### **Kommunikationsudvalg**

Udvalget består af Olav, Katharina og Tania

Udvalget skal både arbejde med den interne kommunikation og med kommunikation til beboerne.

Olav arbejder med at samle informationer fra beboerne.

Tania har arbejdet med folderen: *Ny i bestyrelsen* og har snart et udkast klar.

#### **Ad. 9 Kassererens meddelelser**

Der er brugt midler til møder og en gave

#### **Ad. 10 Nyt fra Bydelsforeningen**

Bydelsforeningen bestyrelse Katharina har mulighed for at komme med som observatør.

#### **Ad. 11 Evt.**

Der blev talt om at planlægge et ekstraordinært bestyrelsesmøde, hvor HOFOR kan komme og fortælle om planerne for kloakering og spildevandsseparation.

Tania foreslog, at vi køber navneskilte til afdelingsmødet, så bestyrelsesmedlemmerne er synlige.

